
Odziv Občine Mokronog-Trebelno in župana Antona Mavra  
 
Občinski svet Občine Mokronog-Trebelno je na 29. redni seji 9. junija na predlog člana 

občinskega sveta, ki je hkrati tudi član Nadzornega sveta JP Komunala Trebnje, 
Marjana Stariča, podprl sklep nadzornega sveta, da se v deponijo Globoko vključi 

občino Šmartno pri Litiji in da se potrdi sodelovanje s Papir Servisom.  
 

1. O ponarejanju listin glede izvora odpadkov  

Odločno zavračam očitek, da Občina Mokronog-Trebelno sodeluje pri ponarejanju listin 
glede izvora odpadkov in prejemanje podkupnine. Izvor in količine odpadkov morajo 

biti razvidne in dokazljive na vseh dokumentih, s katerimi JP Komunala ureja 
odlaganje odpadkov. Kot župan ene od občine soustanoviteljic nimam nikakršnega 
vpogleda v dokumente oz. listine JP, menim pa, da to lahko naredi Nadzorni Svet JP 

Komunale. In upam, da se bo to tudi čim prej zgodilo.  
 

2. O tem, da se taksa za odpadke od drugod steka v občinski proračun, in o 
odpadkih od drugod 

Okoljsko dajatev zaradi odlaganja odpadkov (takso) v skladu z Uredbo o okoljski 

dajatvi za onesnaževanje okolja zaradi odlaganja odpadkov zbira izvajalec, torej JP 
Komunala Trebnje. Na kakšen način in po kakšnem ključu podjetje izračuna mesečni 

znesek, ki ga nato nakaže v občinske proračune posameznih občin ustanoviteljic na 
posebni račun odprt pri UJP, za katere izvaja navedeno dejavnost, naj pojasni JP 

Komunala, ki edina razpolaga s točnimi podatki. Ta trenutek pa lahko povem, da v 
letošnjem letu še nismo prejeli nikakršnega nakazila iz tega naslova in da so po 
podatkih JP Komunala, vse nekomunalne takse (to so odpadki posebnih odvozov iz 

večjih podjetij, kamor sodi tudi družba Papir Servis) izključno prihodek občinskega 
proračuna Občine Trebnje. 

 
3. O odpadkih od drugod in primerni ceni ter prihodnosti deponije Globoko 

Odlok o ustanovitvi JP Komunala Trebnje smo dolžni spoštovati vsi, tako javno 

podjetje kot občine ustanoviteljice. Osebno pa ne vidim razloga, da ne bi na deponijo 
Globoko vozili odpadke tudi od kje drugje, če bi to prinašalo dohodek. Primerna cena 

za to pa bi bila tolikšna, da bi pokrila nadomestilo, ki po mojem mnenju pripada 
prebivalcem okoliških vasi, JP Komunali pa prinesla pozitivno poslovanje. Vse to pa po 
predhodno proučeni veljavni zakonodaji in uskladitvi na vseh treh občinskih svetih.  

To, da bo odlagalno polje prehitro polno, je floskula. Sploh v luči tega, da smo župani 
pred enim letom podpisovali pogodbo, ki je na območju deponije Globoko predvidevala 

skupni center za ravnanje z odpadki, na katerega naj bi bilo vezanih najprej 90.000, v 
drugem poskusu pa 55.000 prebivalcev. Prepričan pa sem, da je v tem trenutku bolj 
kot to, kdaj bo sedanje odlagalno polje polno, pomembno to, da bo novo zgrajeno še 

pred zapolnitvijo sedanjega. In zato je treba s pripravo projektne dokumentacije za 
pridobitev gradbenega dovoljenja za izgradnjo novega odlagalnega polja začeti takoj. 

Za samo deponijo Globoko sicer dolgoročno vidim rešitev v tem, da se občine, ki 
tangiramo na to deponijo, povežemo s CEROD-om Novo mesto, deponijo v Zasavju ali 
z deponijo Logatec. 

 
Na koncu pa še tole, obstajajo institucije, ki lahko preverijo resničnost oz. neresničnost 

mojih trditev in navedb trebanjskega župana in obeh podžupanov ter laži tudi 
sankcionirajo. 
 

Anton Maver, župan Občine Mokronog-Trebelno 
 


